
 

 

 

 
 
 
 
 

 

Voorwoord  
 
Het nieuwe jaar is alweer bijna drie 
maanden oud. We hebben afscheid 

genomen van Eveline Tijmstra met een 
spetterende bijeenkomst in P3. We zullen 

haar missen. Maar ook is Pascal Verkroost 
begonnen als haar opvolger en wethouder. 
Hij is 3de locoburgemeester en zijn 

portefeuille is o.a. Cultuur, jeugdzorg 
Stadsontwikkeling en openbare ruimte. We 

wensen Pascal veel sterkte en plezier in 
deze nieuwe functie. Dat geldt ook voor de 
hernieuwde fractie onder voorzitterschap 

van Fred Koot. Ik herken bij de fractie een 
grote betrokkenheid en goede sfeer om aan 

de slag te gaan. We gaan er samen voor! 
 
En dan staan de volgende verkiezingen 

alweer voor de deur. Het zijn zonder twijfel 
belangrijke verkiezingen op 15 maart a.s. 

voor de Staten en Waterschappen. De 
verantwoordelijkheid van de provincie 
neemt de komende jaren toe op het gebied 

van o.a. energietransitie, de toekomst van 
de agrarische sector, het wonen en bouwen 

in steden en kernen en het bereikbaar 
houden van de provincie. En het 

waterschap die uitdagende vraagstukken in 
waterbeheer heeft zoals droogte, heftige 
regenval en bodemdaling. 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 
 

 
Tientallen CDA-kandidaten hebben zich 
beschikbaar gesteld om in deze besturen 

zitting te nemen. Ze hebben een verhaal te 
vertellen.  Een verhaal dat we alleen samen 

verder komen bij het oplossen van 
problemen. Een verhaal dat juist in 

verwarrende tijden mensen kunnen 
rekenen op het CDA. Als CDA doen we 
immers heus niet alles goed, maar nemen 

wel altijd verantwoordelijkheid én zoeken 
de dialoog met de samenleving. Als er één 

partij is die juist de samenleving centraal 
stelt, 
en niet overheid of markt, dan is het wel 

het CDA. Als partij voor en van 
iedereen. Mag het CDA ook op uw stem 

rekenen op 15 maart? 
 
Gerard Hoving 

co-voorzitter CDA Purmerend 
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Verkiezing voor de Provincie 
en het Waterschap 
 
Voor CDA-HHNK was het inspelen op de 
gevolgen van de klimaatverandering deze 

bestuursperiode de belangrijkste prioriteit 
en veel van deze besluiten hadden ook te 

maken met de klimaatverandering. Zo is de 
organisatie van HHNK crisisbestendiger 
gemaakt zodat er beter wordt geacteerd bij 

wateroverlastproblematiek in de toekomst. 
Ook is een subsidieregeling in het leven 

geroepen waarmee wordt bevorderd dat 
gemeenten maatregelen nemen waardoor 
wateroverlastproblemen of 

droogteproblematiek wordt voorkomen of 
beperkt. Verder is er binnen het 

waterschap gesproken over de rol die 
HHNK speelt bij het oplossen van de 
problematiek van de bodemdaling en CO2-

uitstoot in het veenweidegebied. Tot slot 
heeft HHNK op 14 december jl. besloten de 

komende zestien jaar maar liefst vijftig 
miljoen euro te investeren in het vergroten 
van de capaciteit van het watersysteem 

(o.a. Geestmerambacht, Zuidpolder, 
Beverwijk, Zijpe, Egmond e.o., 

Heerhugowaard en de Schermerboezem) 
en in de mogelijkheden tot het beter 

verdelen van water bij overlast. 
 
CDA-HHNK heeft in de tweede helft van 

2022 samen met het bestuur van CDA-NH 
en Petra de Groot, Claudia Selders-

Kroezen, Diana Dekker en Robert te Beest 
hard gewerkt aan de kandidatenlijst en het 
programma voor de 

waterschapsverkiezingen op 15 maart 
2023. 

 
Frank Frowijn (lijsttrekker, is sinds 2019 lid 
van het Algemeen Bestuur van HHNK en 

fractievoorzitter van CDA-HHNK 
 

(Bron: het kwartaalbericht van het CDA 
HHNK) 
 

 
 

 

Namens het CDA Purmerend staan Chris 
Jansen, Koos Buis en Annemiek Nuijens op 

de lijst voor het Hoogheemraadschap.  
 
Voor meer info zie: 

www.cda.nl/hollandsnoorderkwartier 
 

Wat zijn de kernpunten van het CDA 
voor de provinciale verkiezingen op 15 

maart:  
 
EEN SAMENLEVING VAN ‘MINDER IK, 

MEER WIJ’ 
Het CDA wil dat we weer beter leren 

omzien naar elkaar. We leven namelijk niet 
uitsluitend voor onszelf, een samenleving 
kunnen we alleen zijn als we het samen 

doen. Bij het CDA snappen we dat je 
verbonden wil blijven met je 

(sport)vereniging, je geloofsgemeenschap, 
je buren, je wijk, je (klein)kinderen om de 
hoek, je familie en je vrienden. En familie 

en vrienden die verder weg wonen, wil je 
makkelijk kunnen bereiken, zowel digitaal 

als fysiek.  
 
Het is daarom belangrijk dat je de vrijheid 

hebt om je te kunnen vestigen waar je je 
thuis voelt. Steden en dorpen moeten zich 

daarvoor kunnen ontwikkelen, met behoud 
van groen en ruimte voor ontspanning en 
ontmoeting. Maar ook met af en toe een 

extra straat of woonwijk aan de rand van 
stad en dorp. Zo kan iedereen die kleiner 

wil wonen gewoon op het dorp blijven 
wonen, daar waar je de buurvrouw kent, je 
graag naar het dorpshuis gaat en je 

vertrouwde huisarts om de hoek is. Het 
huidige provinciebestuur maakt dat niet 



mogelijk. Daar wil het CDA verandering in 
brengen zodat het wel mogelijk wordt! 

 
DE WONINGNOOD lossen we op door 

meer te bouwen, meer mogelijkheden te 
geven voor bouwen aan de rand van stad 
en dorp en in te zetten op flexibele 

(tijdelijke) woningen.  
 

Het CDA wil: 
- een betaalbare woning voor 

iedereen, jongeren en ouderen, in je 

vertrouwde buurt bij de mensen van 
wie je houdt.  

- rekening houden met de aanleg van 
groen in woonwijken.  

- dorpshuizen, sport- en 

muziekverenigingen en scholen 
ondersteunen, dit zijn belangrijke 

plaatsen voor ontmoeting en 
samenkomst 

- plaatsing van tijdelijke woningen als 
directe oplossing voor woningnood 
van jongeren, studenten, 

spoedzoekers, arbeidsmigranten 
en/of statushouders. 

- minder files en meer 
verkeersveiligheid op de provinciale 
N-wegen  

- meer vraag-gestuurd busvervoer in 
kleine kernen, zodat alle plaatsen in 

Noord-Holland goed bereikbaar zijn 
met het openbaar vervoer, zonder 
dat bussen onnodig leeg rondrijden 

 
 

HET STIKSTOFPROBLEEM pakken we 
gezamenlijk aan met alle sectoren. Met 
respect voor de natuur en de boer, een 

realistisch verdienmodel voor ondernemers, 
duidelijke en eerlijke milieuregels en een 

goed toekomstperspectief voor de 
agrarische sector. Dat is belangrijk voor 
onze voedselvoorziening en zo houden we 

het platteland vitaal.  
 

Het CDA wil: 
- balans creëren tussen natuurherstel 

en perspectief voor de agrarische 

sector. 
- de provincie laten sturen op de 

werkelijke staat van onze 

natuurgebieden in plaats van sturen 
op berekeningen en modellen. 

- Een vitaal platteland met voldoende 
ruimte voor de agrarische sector 

zodat er voldoende voedsel 
beschikbaar is en zodat voedsel 
betaalbaar blijft. 

- onder geen voorwaarde boeren 
onvrijwillig uitkopen. 

 
DE ENERGIECRISIS is een van onze 
grootste uitdagingen op het moment. De 

snel stijgende energieprijzen hebben grote 
gevolgen voor de portemonnee, dit is 

voelbaar voor iedereen. CDA heeft met 
voorsprong het meest ambitieuze en 
realistische plan voor energie en klimaat: 

we bouwen nieuwe, innovatieve 
energiecentrales en zetten vol in op alle 

vormen van besparing en verduurzaming. 
Het kan! 

 
Meer weten? Kijken op www.cdanh.nl/ 
 

 

http://www.cdanh.nl/


Werkbezoek Dennis Heijnen en 
Willemien Koning aan de Beemster 

 
Op 3 maart jl. brachten lijsttrekker Dennis 

Heijnen en kandidaat Willemien Koning op 
uitnodiging van het bestuur een bezoek 
aan de melkveehouderij van de familie van 

Baar aan de Westdijk in de Beemster.    
 

 
 

 
UIT DE FRACTIE 
 

Bedrijventerrein de Koog 
 

Het CDA is blij met de voorgenomen 
ontwikkelingen voor de Koog. 
Beoogd wordt om het gebied ruimte voor 

groen te geven en de samenhang in het 
gebied tussen Scholen, Bedrijven, E-Sport 

en woningen te versterken. Doordat 
studenten ervaring kunnen opdoen bij 

bedrijven, de bedrijven beter toekomstig 
personeel kunnen opleiden is dit een win 
win situatie. Maar ook de innovatie van E-

sport kan bijdragen aan het laten bewegen 
van jongeren maar ook mogelijk de 

samenwerking van technologische 
ontwikkelingen met bedrijven. Uiteraard 
hoort ook woonruimte hierbij. Niet alleen 

omdat hier grote te korten zijn, maar ook 
dat werkgevers personeel kunnen 

huisvesten en studenten in de buurt van de 
school gehuisvest kunnen worden. 
 

Dit plan van aanpak maakt dat het gebied 
toekomst bestendigd wordt. 

 
Het CDA ziet de Koog ook nog steeds voor 
een deel een belangrijke plek waar 

bedrijven zich kunnen huisvesten. Uit 
eerder onderzoek is ook gebleken dat het 

een goed functionerend bedrijventerrein 
is.  
 
Het behoud van het bedrijventerrein met 
de bedrijven zijn om meerdere redenen 

belangrijk; 

• werkgelegenheid, inwoners kunnen 
hier hun brood verdienen. 

• Het creëren van een tegen file, door 
werkgelegenheid in onze stad te 

behouden hoeft men niet in de file 
te staan om naar buiten onze stad 
te reizen om naar het werk te 

gaan. 
• Opleidende functie, zo zorgen wij dat 

onze inwoners een goede opleiding 
kunnen genieten en gelijk ook 
praktijkervaring kunnen opdoen in 

de eigen stad. 

 
Veiligheid 
Wel zien we dat de verkeersveiligheid te 

wensen overlaat. Met name in de van 
IJsendijkstraat. Dat is momenteel geen 

fijne route voor vooral jeugdige 
verkeersdeelnemers. In combinatie met 
groot vrachtverkeer kan dit gevaarlijk 

situaties opleveren. Het CDA heeft dan ook 
om extra aandacht gevraagd om hier de 

verkeersveiligheid te verbeteren. Niet 
alleen naar de toekomst toe, maar ook 
tijdens het ontwikkelen van de locaties 

waarbij vaak verkeerssituaties wijzigen en 
groot bouwverkeer af en aan rijdt. 

 
Al met al is het een mooie 

ontwikkeling om zou de Koog 
een mooie groene en 
functionele toekomst te 

bieden voor onze stad. 
 

Fred Koot, Fractievoorzitter 

 

 

  



Huurcontracten tijdelijke 

woningen en jongeren 
 
Bewoners van de tijdelijke woningen 

krijgen een contract voor twee jaar en 
moeten daarna doorstromen naar een 

andere woning. In de praktijk blijkt dat het 
vinden van een woning binnen twee jaar 
steeds lastiger wordt. Nu worden bewoners 

in sommige gevallen na twee jaar opnieuw 
in een tijdelijke woning geplaatst op een 

andere locatie, of zijn genoodzaakt zich 
opnieuw aan te melden bij het Algemeen 
Opvangcentrum Purmerend. Het ook zo dat 

het vullen van de 70% woningen via 
directe toewijzing vanuit de gemeente 

steeds lastiger wordt. De wachtlijsten voor 
de maatschappelijke opvang zijn door de 

tijdelijke woningen enorm geslonken, 
waardoor het lastig is om mensen te 
selecteren die aan de criteria voldoen om 

binnen twee jaar uit te stromen naar een 
reguliere woning. 

Om die reden wil het college niet meer 
werken met tweejarige huurcontracten, 
maar met huurcontracten voor de duur van 

de omgevingsvergunning. Dat is sinds een 
wijziging van het Burgerlijk Wetboek 

mogelijk. 
 
De CDA-fractie kan zich vinden in dit 

voorstel. Het grootste deel van de 
bewoners van deze tijdelijke woningen zal 

weer snel door willen stromen. Het is 
namelijk heel klein en er is weinig ruimte 
om naar eigen smaak in te richten. Je mag 

ook niets aan de wand hangen. 
 

Soms lukt het niet ondanks eigen 
inspanningen en een stuk begeleiding snel  
door te stromen naar een reguliere sociale  

huurwoning. Door huurcontracten voor de 
duur van de omgevingsvergunning (10 of 

15 jaar) neem je stress weg bij veelal 
kwetsbare bewoners en 
voorkom je dat ze dakloos worden. 

 

Het CDA vindt dit ook het moment om te 
onderzoeken of een groter percentage dan 

30% verloot kan worden onder onze 
jongeren. Veel jongeren 

wonen noodgedwongen 
nog bij hun ouders. Deze 
groep jongeren lijkt soms 

te worden vergeten. 
 

Liesbeth Roet 
Commissielid 
 

 
 

 
 
 

Purmerend wil instellingen en clubs 
tegemoetkomen 

 
Met extra geld voor de energierekening en 

subsidie voor besparende maatregelen 
werkt de gemeente Purmerend aan 
verschillende mogelijkheden voor 

verenigingen en maatschappelijke 
instellingen die in financiële problemen 

raken door stijgende energiekosten. 
Dat liet het college weten in antwoord op 
schriftelijke vragen van Raadslid Michel 

Segers. 
Hij maakte zich zorgen over de clubs en 

instellingen die alarm hadden geslagen 
over hun onbetaalbare energiekosten  
 

Het Rijk heeft inmiddels extra geld ter 
beschikking gesteld, maar niet geoormerkt 

voor dit specifieke doel.  
“Het CDA Purmerend wil graag dat deze 
extra middelen ingezet worden voor 

ondersteuning van maatschappelijke 
instellingen en verenigingen,” aldus Michel 

in een brief aan het college. 
Ook vroeg Segers aandacht voor 
verduurzaming bij de eerdergenoemde 

doelgroepen. “Energie die je niet gebruikt, 
hoef je niet te betalen.”. Ook op dit punt 

deed het college hoopvolle toezeggingen.  
A.N. 
 

 
 



Verslag van het uitdelen van 
de kerstwens met 
chocolaatjes 
 

CDA-fractie en bestuur delen al enige tijd 
tweemaal per jaar iets uit aan de inwoners 

van Purmerend en Beemster. Het zijn 
paaseitjes net voor Pasen en 
kerstchocolaatjes vlak voor de Kerstdagen. 

Hier zit een (Kerst- of Paas) wens 
aangehecht en vaak ook nog een 

overweging. 
 
Het is voor ons een fijne manier om 

zichtbaar te zijn binnen de gemeente, 
vooral juist buiten verkiezingstijd. Bij het 

flyeren in campagnetijd merk je dat de 
voorbijgangers vaak sneller voorbijlopen, 
misschien omdat men al een beetje 

campagne moe is geworden. De hele 
gemeente hangt vol met 

verkiezingsborden, er zijn debatten en veel 
bezoeken van de politici van alle partijen.  
Zo net voor Pasen of dit jaar voor de Kerst 

weer, heb ik gemerkt dat de mensen 
minder gehaast waren. Er was iets meer 

tijd voor een praatje hier en daar en dat 
was mooi.  

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

Ik stond in Middenbeemster bij de markt 

op vrijdagmiddag en een oudere mevrouw 
nam alle tijd voor me. De boodschap in 

onze kerstwens ging over samen 
Kerstvieren en ze zei plompverloren: “Ik 
vier Kerst alleen, want de kinderen hebben 

het te druk en komen niet meer bij mij 
langs”. Dus ze vertelde hoe dat van 

lieverlee is gekomen. Ze zag de 
kleinkinderen ook nauwelijks meer. En 
hoewel ze zei dat ze er vrede mee had, 

merkte in aan haar krachtige stem dat het 
haar wel iets deed. En ik dacht 

ondertussen: hoe zijn we zo’n armzalig 
volk geworden dat wij niet eens meer naar 

onze ouders omzien! Als we dat niet meer 
op kunnen brengen. Maar misschien komt 
het veel vaker voor dan ik denk…maar ik 

hoop het toch niet! Het gaat niet om ‘tijd’ 
maar om ‘prioriteit’. 

 

Samen Kerst vieren is wat mij betreft 
volkomen normaal, en ook de basis van 

meer ‘samen’ doen. Niet alleen met het 
gezin, familie, maar ook met buren, 
vrienden en kennissen; een netwerk van 

mensen die je met de kleinste klusjes 
kunnen helpen, waarmee je dingen kunt 

ondernemen en plezier maken, of gewoon 
een goed gesprek mee kunt hebben. Een 
luisterend oor zijn. 

 
De Kerst ligt inmiddels alweer twee 

maanden achter ons en de 
campagne voor de Provincie, 
Eerste Kamer en Waterschap 

staan voor de deur. Ook daar 
komt ‘samen’ weer terug in: 

“Minder ik, meer wij”. Dat zou 
je toch iedereen wensen? En 
over een paar maanden ziet u 

ons weer op straat met de 
Paaseitjes en – groet! 

 
Ferry Pankras, Raadslid 
 

 
 



Hoogbouw of laagbouw  
 
Het CDA werd op 12 januari 2015 uit 

coalitie gezet, omdat onze partij tegen 
hoogbouw was op de plaats van het oude 
postkantoor. Het standpunt van het CDA 

was -en is nog steeds overigens- dat 
hoogbouw binnen het stadscentrum van 

Purmerend ongepast is. Het is in groot 
contrast met de laagbouw van het 
centrum. Bij de verkiezingen bleek 

overigens dat ons standpunt op grote 
instemming kon rekenen bij onze 

inwoners.  
 
In het algemeen geven mensen de 

voorkeur aan laagbouw. Een vrijstaand huis 
met een tuintje is het ideaal voor de 

meeste mensen.  
Vooral als het om gezinnen gaat. Het is 
alleen jammer, dat dit type woning heel 

veel ruimte in beslag neemt en ruimte is 
zonder meer heel schaars in ons 

dichtbevolkte land. Dat is de reden dat 
onze partij niet tegen hoogbouw is in het 

algemeen. Integendeel. Wanneer wij onze 
kinderen ook willen huisvesten, dan moet 
er in ons land ontzettend veel gebouwd 

worden. In onze gemeente hebben we ons 
tot taak gesteld om 10.000 woningen te 

bouwen tot 2040. Als we nog groen en 
natuur willen overhouden, dan moeten we 
de hoogte in. Dan alleen blijft er in onze 

stad voldoende ruimte over voor parken en 
plantsoenen. Iets waarvoor onze onlangs 

afgetreden wethouder, Eveline Tijmstra, 
zich juist buitengewoon verdienstelijk heeft 
gemaakt.  

 
Daarom is het CDA Purmerend niet tegen 

hoogbouw, maar dan wel buiten de oude 
binnenstad. Natuurlijk begrijp ik 
de boosheid van de mensen van 

wie het uitzicht negatief 
beïnvloed wordt, maar dat 

wint het niet in de afweging 
met de honderden die 
eindelijk een woning kunnen 

vinden.   
 

Arie Commandeur, Commissielid  

Nieuw commissielid CDA 
Begin 2018 heb ik mij aangemeld bij het 
CDA. Het CDA volgde ik al jaren maar na 

het vrijkomen van een commissiezetel 
volgde een volgende stap. 
 

In de vorige raadsperiode was ik 3 jaar 
commissielid voor de commissie Stedelijke 

Ontwikkeling en Beheer (SOB). Dat is in de 
huidige periode commissie Ruimte 
geworden.  

 
Na de verkiezingen van vorig jaar was ik 

eerste reserve op de lijst, maar bleef wel de 
fractievergaderingen bezoeken. Door het 
vertrek van de wethouder kwam er een 

verschuiving op gang. Ons raadslid werd 
wethouder, een 

commissielid werd raadslid.  
Daardoor kon ik in de raadsvergadering van 
december weer benoemd worden als 

commissielid.  
 

Voor wie mij niet kent, mijn naam is Lieuwe 
de Jong. Sinds 1992 woon ik met mijn 

vrouw in Purmerend. Eerst in Purmer-Zuid, 
nu in de Molenkoog. 
In mijn dagelijks werk houd ik mij bezig als 

adviseur in elektrische 
laagspanningsinstallaties. Vooral voor 

grotere bedrijven en datacenters. Hier komt 
ook uit voort dat ik de energietransitie in 
Purmerend (en de rest van NL) nauwlettend 

volg. Ook het wel en wee bij de 
stadsverwarming heeft 

mijn sterke interesse. 
Binnen de commissies zal ik mij 
voornamelijk bezighouden met de Ruimte 

en de energietransitie. 
 

Mocht u vragen of opmerkingen 
voor mij hebben kunt mij 
bereiken via de mail op 

l.dejong.cda@gmail.com 
 

Lieuwe de Jong, Commissielid 

 

 

 
 

mailto:l.dejong.cda@gmail.com


George en Petra van der Laan 
doen stapje terug 
 

 
 

 
Fractieleden Petra en George van der Laan 

hebben aangegeven het rustiger aan te 
willen doen om zo meer tijd voor elkaar te 

hebben.  
 
Petra heeft zich als commissielid en George 

als haar-en fractie-ondersteuner jarenlang 
verdienstelijk ingezet voor het CDA. 

Bestuurslid Corinne Mittemeijer bracht het 
echtpaar een bezoek met een kleine attentie 
om hen te bedanken. 

A.N.   

 

 

COLOFON 

 
Op de agenda:  

 
10 maart: NL-Doet in de Rusthoeve 

15 maart: verkiezingen Provinciale 
Staten en Waterschappen. 

 
Mededelingen aan het bestuur:  

Voor vragen en/of opmerkingen aan het 

bestuur, kunt u contact opnemen met 
secretaris Jaap Veenstra tel. 0299 

776740 of email jm.veenstra@live.nl 
 

Bankrekeningnummer:  
NL02 RABO 0125 7859 33 t.n.v. CDA-

Purmerend 

Mededelingen van de redactie:  
De redactie behoudt zich het recht voor 

om kopij in te korten, tekstueel of qua 
opmaak aan te passen of niet te 

plaatsen. 
 

Inleveren van kopij en/of vragen 
over de Nieuwsbrief kunt u contact 

opnemen met: amnuyens@hetnet.nl 
of tel. 06 20650615 

 
De deadline voor de volgende 

nieuwsbrief is 15 mei 2023 

 

 


